Here are some information about the 808nm diode laser machine.
1. 1) Using German imported laser emitter ,ensure the long working life and great result Noble Laser diode laser material (palladium) is exported from coherent company(USA) and Jenoptik(German). These companies are best laser materials among the world ! You could check online. In fact, this part takeover 60% of the machine’s cost. We have contract to prove this exportation.
2. Cooling system: 
A. Noble Laser water pump is from the Japan. The water rate is 6L/min. In this way, could bring better cooling for whole machines work. 
B. The handle cooling. This part is core part of system. Few companies could resolve this problem. Adding cooling system in the handle, but not damage the palladium. We did it. Inside, the cooling is MICRO water channel (200 micron~ 300 micron). so, the machine self could have a good cooling, during the treatment no need cooling jell.
C:excellent cooling system guarantee the machine won't be more than 30 degrees, so no burn hurt to patients' skin.
3. Big spot size: 15*27mm2. This is 808nm diode laser machine treatment area. Please check all the alibaba.com. Hardly to find out have so big area. With this spot, you could do a body hair removal treatment in less than 15 minutes.
4. Frequency: 1~10kz control. It means, press one time bottom, 10 times laser output. save the treatment time. 
5. Life time: 808nm diode laser could working 10, 000 hours. Could shot more than 36,000,000 shots
6. Using German imported laser emitter ,ensure the long working life and great result .
7. Sapphire semiconductor contact surface cooling system
8. Professional and Intelligent operation system, parameters can be saved
Price: 8600$ (FOB Beijing) vertical model
7900$ (FOB Beijing) portable model
There are some shells for you to choose.
Attachment is more information about this machine.Please check.
Have any question , contact me ,please.
satisfaction, we cherish.
Rita
هنا بعض المعلومات عن آلة الليزر  808nm diode
1. من خلال استخدام جهاز انبعاث الليزر المستورد من ألمانيا، إنه يضمن عمر الخدمة الطويل والتأثير الممتاز. مواد الليزر diode Noble Laser (البلاديوم) تكون مستوردة من شركة coherent الأمريكية و Jenoptik الألمانية. هذه الشركات تكون أفضل شركة تزود بمواد الليزر في العالم. يمكنك أن تطلع على المعلومات في انترنت. في الواقع، هذا الجزء يحتل 60% من تكلفة الآلة. لدينا ملف العقد لإثبات.
2. نظام التبريد:
1). مضخة المياه بالليزر Noble تكون من اليابان. معدل المياه هو 6L/min. في هذا الطريقة، يمكن الحصول على أفضل تأثير التبريد لكافة عمل الآلة.
2). تبريد المقبض. هذا الجزء هو أساسي في النظام. عدة الشركات قادرة على حل هذه المشكلة. إضافة نظام التبريد في المقبض، ولا يضرر البلاديوم. لقد حققنا. داخليا، التبريد هو قناة المياه MICRO ( 200 ميكرون - 300 ميكرون). لذلك، الآلة بنفسها قادرة على تحقيق تأثير التبريد الممتاز، ولا حاجة لهلام التبريد أثناء عملية العلاج.
3). نظام التبريد الممتاز يضمن أن الآلة لن تتجاوز على 30 درجة، مما يمكن عناية بشرة المريض بشكل طيب.
3. حجم البقعة الكبير: 15*27mm2. إنه مساحة العلاج لآلة الليزر 808nm diode. مع هذه البقعة، يمكنك أن تقوم بعلاج إزالة شعر الجسم بأقل من 15 دقيقة.
4. التردد: تحكم 1~10kz. إنه يعني، ضغط الزر بمرة واحدة، اخراج الليزر بـ 10 أضعاف، مما يقلل وقت العلاج.
5. عمر الخدمة: آلة الليزر 808nm diode قابلة لاستخدام بـ 10, 000 ساعة، ويمكن لقطة بأكثر من 36,000,000 مرة.
6. من خلال استخدام جهاز انبعاث الليزر المستورد من ألمانيا، إنه يضمن عمر الخدمة الطويل والتأثير الممتاز.
7. نظام تبريد سطح الاتصال بشبه الموصل Sapphire
8. نظام التشغيل الذكي والمحترف، البيانات قابلة لخزن.
السعر: 8600$ (FOB Beijing) موديل عمودي
7900$ (FOB Beijing) موديل محمول
وتوجد بعض الغلاف لاختيار.
في المرفق المعلومات عن هذه الآلة. يرجي اطلاع عليها.
لأي سؤال، اتصل بنا من فضلكم.
وسوف نشكر على اقتراحكم.
Rita
